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Zápis z jednání  
KOMISE POŘADATELŮ ČJF 

č. 7/2023 

Den konání 22.5.2023 

Místo konání Videokonference 

Čas  Od 18.00 Do 19.00  

     

Přítomnost členů komise Aleš Suchánek přítomen 

Richard Bauer přítomen 

Barbora Hassová                       přítomna 

Simona Heidenreichová přítomna 

  

Přítomnost hostů   

Přítomnost dalších osob    

  

 

Program jednání: 

1. Programu Hubertus 

2. Podpora jezdeckého sportu 

3. Vyhodnocování kategorii dětí a juniorů, mladých koní 

         4. Školení schvalovatelů rozpisů 

         5.  Přihlašování na závody 

     
     

  
 

 
Průběh jednání a závěry: 

1. Program Hubertus 

 Komise je v kontaktu se zainteresovanými osobami. Na programu se 

stále pracuje. Návrhy, které byly předloženy, nejsou kompletně 

zapracovány (viz.viditelnost  oddíly-kluby). 

 Je třeba zvýšit kvalitu školení a doškolování 

 Je třeba pečlivě zvažovat, kdo může být zpracovatelem výsledků. 

Nezkušený zpracovatel je velmi zásadní komplikací pro pořadatele. 

Tento fakt se projevuje každý víkend hned několikrát. 

 Komise navrhuje zvážení přímé návaznosti odměny hlavního 

rozhodčího na dodání schválených výsledků. Zatím je situace velmi 

nepřehledná a kvalita některých zpracovatelů velmi nízká. 

 KP zastává názor , že zatím je třeba zpracovatele vzdělávat a s tímto 

opatřením počkat. 

 Komise navrhuje, aby tento postih byl v budoucnu adresován na 

zpracovatele výsledků. 

 Pokud zpracovatel nadělá chyby, hlavní rozhodčí není schopen s tím 

nic udělat a postižen bude právě on neodesláním své odměny , i když 

svou práci odvedl na 100%.  

  

 
závěr/úkol 

 

- je potřeba vybudovat písemný manuál s popisky funkcí 

- posílit hotline 
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- je třeba pokračovat ve školení a hlavně v doškolování již fungujících 

zpracovatelů výsledků 

 

2.   

 Podpora sportu¨ 

 Komise pracuje na návrhu podpory sportu pro rok 2024. 

 V této souvislosti komise žádá sekretariát ČJF o dodání statistik 

týkajících se roku 2022. 

 Kolik bylo závodních dní za sezonu, rozdělěno dle disciplín 

  

 V rámci zvýšení kvality závodů, komise považuje za zásadní: 

 Určení konkrétní skupiny rozhodčích, kteří mohou působit na pozici 

hlavního rozhodčího 

 Přesnou specifikaci funkcionářů , například stavitelů, kteří mohou 

působit samostatně. Komise zastává názor, že stavitel III. třídy by měl, 

po jasné určené období, působit pouze v pozici asistenta.  

 Komise zastává názor, že by ČJF měla najít prostředky na úhradu 

odměny a dalších výloh (např. cestovné atd) pro zásadní funkcionáře 

závodů. (hlavní rozhodčí, stavitel atd.)  V takovém případě nebude 

nejdůležitějším aspektem výběru funkcionářů pořadatelem cena, ale 

odbornost a lidské vlastnosti. 

 S kvalitou závodů a hlavně funkcionářů velmi úzce souvisí vzdělávání a 

doškolování funkcionářů. Komise zastává názor, že je třeba velmi 

zredukovat a zkvalitnit seznam školitelů. 

 Komise zastává názor, že systém doškolování má být zcela 

v kompetenci ČJF a refreshingy mají být řešeny v rámci celé ČJF a 

nikoli v rámci jednotlivých oblastí.  

 Komise zastáván názor, že je třeba podrobit velmi důkladné revizi a 

přenastavení systém vzdělávání. Současný stav je na některých 

pozicích velmi nevyhovující. 

 

 
 
 

 

 
závěr/úkol 

- Žádost na komise disciplín s tématem určení zásadních funkcionářů 

závodů ve své disciplíně. 

- Žádost o dodání statistik sekretariátem ČJF 

- Podnět pro komise a funkcionáře ČJF k zásadní revizi návrhu systému 

vzdělávání funkcionářů závodů. Současný stav je nevyhovující a u 

některých pozic se ani nové návrhy příliš neliší. 

 

 
 

          3.  Vyhodnocování kategorii dětí a juniorů, mladých koní 

 KP zastává názor, že současný model vyhodnocování nesplňuje 

záměr. Je tématem posměchu a neakceptace tohoto pravidla. 
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Komise navrhuje: 

- U mladých koní do stupně ZL poskytovat pouze samostatnou 

výsledkovou listinu, která bude zveřejněna (bez dekorování a nároku 

na floty) 

- Děti a junioři: 

V rámci závodního dne pořadatel vyhodnotí jednu soutěž do obtížnosti 

ZL pro děti  a jednu soutěž pro juniory. Pokud se v kategoriích nesejde 

5 účastníků, kategorie se mohou sloučit. V tomto případě mají 

dekorovaní nárok na floty. Dekorování může probíhat mimo kolbiště 

bez koní. 

 
závěr/úkol 

-  

        4. Školení schvalovatelů rozpisů 

Komise zastává názor, že úroveň schvalování rozpisů je velmi nízká. 

Následkem toho se hromadí problémy pro pořadatele při realizaci 

závodních dní. 

Z tohoto důvodu komise navrhuje školení zpracovatelů rozpisů v co 

možná nejkratším termínu. 

- KP navrhuje jako hlavního školitele Richarda Bauera, který bude 

doplněn specialisty na některé disciplíny. 

- V rámci školení proběhne i schůzka se zástupci komisí disciplín pro 

lepší vzájemnou akceptaci názorů, potřeb a pravidel na straně 

disciplíny a na straně schvalovatele, případně pořadatele 

- Termín a místo školení bude navrženo do konce května 2023 

 

 

 
závěr/úkol 

- KP navrhuje Richarda Bauera jako školitele pro zpracovatele rozpisů 

- Termín a místo bude navrženo do konce května 2023 

 
 

5. - KP konstatuje a velmi apeluje na rychlé zavedení nového systému 

přihlašování na závody.  

- Současný systém je v některých případech velmi nevyhovující a přináší 

pro pořadatele sérii velmi nepříjemných okamžiků před a při realizaci 

závodů. 

závěr/úkol - Napříč orgány ČJF vynaložit veškeré úsilí pro zavedení nového 

systému 

 
 
                                                                                             Zapsala: Simona Heidenreichová 


